

# Buy More. Save More.

**BUY 2  
SAVE**

**\$150**

**BUY 3+  
SAVE**

**\$300**



+



+



August 27 to September 23, 2026



**GE APPLIANCES**



**#1 Most Reliable  
Appliance Brand**  
In the J.D. Power 2025 U.S. Appliance  
Reliability & Service Study.

GE Appliances received the highest number of awards in the J.D. Power 2025 U.S. Appliance Reliability and Service Study, based on 1-3-year-old models. Newer models may be shown. GE ranked #1 across nearly all segments, and tied for 2nd in Dishwasher. Visit [jdpower.com/awards](https://www.jdpower.com/awards) for more details.

LEARN MORE AT [GEAPPLIANCES.CA](https://www.geappliances.ca)



Dealer may sell for less. Select models only. See participating dealer for details. Not valid in combination with any other offer. Offer available to Canadian residents only. Offer is not available to dealers, builders or contractors. GE is a registered trademark of the General Electric Company. Mabe and MC Commercial are licensees.



# Achetez plus. Économisez plus.

**ACHETEZ-EN 2  
ÉCONOMISEZ**

**150 \$**

**ACHETEZ-EN 3  
OU + ÉCONOMISEZ**

**300 \$**



Du 27 août au 23 septembre 2026



**GE APPLIANCES**



## N°1 pour la fiabilité des électroménagers

selon l'étude sur la fiabilité et le service des électroménagers menée par J.D. Power aux États-Unis en 2025

GE Appliances a reçu le plus grand nombre de récompenses dans le cadre de l'étude J.D. Power 2025 sur la fiabilité et le service des électroménagers aux États-Unis, basée sur des modèles âgés de 1 à 3 ans. Des modèles plus récents peuvent être présentés. Pour plus de détails, rendez-vous sur [jdpower.com/awards](https://jdpower.com/awards).

TOUS LES DÉTAILS SUR [GEAPPLIANCES.CA](https://geappliances.ca)



Le détaillant peut vendre moins cher. Certains modèles seulement. Ne peut être combinée à aucune autre offre. Offre réservée aux résidents canadiens.

L'offre n'est pas disponible pour les détaillants, les constructeurs ou les entrepreneurs. GE est une marque déposée de la General Electric Company. Mabe et MC Commercial sont des détenteurs de licence.